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Referat sporudvalgsmøde d. 25/01-2025 

 

Til stede: Ann Charlotte Adrian, formand for Sporudvalget og Thomas Giesmann, bestyrelseskontakt for 

Sporudvalget 

Afbud:  

Referent: Ann Charlotte Adrian 

 

Dagsorden Referat 

 

1. Hjemmesiden 

 

Hjemmesiden er opdateret for spor. Gældende reglementer og anvisninger 

lagt ind. 

 

2. Forslag til opdatering 

af årskonkurrencer 

 

Forslag blev gennemgået og rettet til – de sendes til bestyrelsen, så de kan 

behandles på Generalforsamlingen 

 

3. Forslag til opdatering 

af championater 

 

Tekst rettes til så den er tidssvarende. Der stilles forslag om oprettelse af et 

Elitechampionat for Vildtspor. Forslag sendes til bestyrelsen, så de kan 

behandles på Generalforsamlingen. Bliver de godkendt der skal de 

efterfølgende godkendes af DKK 

 

4. Prøver 

 

Vi forsøger at afholde en prøve i år. Vi har pt. areal og 1 dommer, men 

økonomisk kan det ikke svare sig hvis der ikke er mindst 2 dommere. Det er 

fortsat en udfordring at få dommere på Sjælland. Prøve slås op på 

hjemmesiden, Facebook og Hundeweb – hvis det lykkes at finde dommer. 

 

 

5. Honorarer 

 

 

Det blev besluttet at der gives honorarer efter DKK’s anbefalinger, sam 

kørsel efter klubbens regler til dommere. Til stifindere kan der maksimalt 

ydes honorarer efter DKK’s anbefalinger, samt kørsel iht. klubben regler. Til 

andre hjælpere kan der ydes kørselsgodtgørelse. 

 

   


